

Title (en)
Snowboard boot

Title (de)
Snowboard-Stiefel

Title (fr)
Bottes de snowboard

Publication
EP 0836812 A1 19980422 (DE)

Application
EP 97115758 A 19970910

Priority
DE 19642743 A 19961016

Abstract (en)

The boot comprises a soft inner boot (1), a hard outer boot (2), a soft shaft (4) and a rigid calf support (17). At the level of the joint between the foot and the lower leg, the calf support is pivotably linked to the ankle area of the hard boot part around an axis running along the boot longitudinal direction. The calf support is arranged between the soft inner boot and the soft shaft of the outer boot. The hard boot part (3) extends over the foot from the toe area (15) to the instep area (9) of the boot and on both sides has a recess, which extends from the instep area and from the heel area downwards, beneath the ankle. A tongue (10) may be fixed to the hard boot part, so that the soft shaft of the outer boot can engage around it.

Abstract (de)

Ein Snowboard-Stiefel weist einen weichen Innenstiefel (1), einen Außenstiefel (2) aus einem harten Schuhteil (3) und einem weichen Schaft (4) und eine steife Wadenstütze (17) auf, die in Höhe des Gelenks zwischen Fuß und Unterschenkel um eine sich in Stiefellängsrichtung verlaufende Achse (18) an dem Fersenbereich (8) des harten Schuhteils (3) verschwenkbar angelenkt ist. Die Wadenstütze (17) ist zwischen dem weichen Innenstiefel (1) und dem weichen Schaft (4) des Außenstiefels (2) angeordnet. Das harte Schuhteil (3) erstreckt sich über den Fuß vom Zehenbereich (15) bis zum Ristbereich (9) des Stiefels und weist auf beiden Seiten eine Aussparung (16) auf, die sich vom Ristbereich (9) und vom Fersenbereich (8) nach unten unter dem Knöchel (26) herum erstreckt. <IMAGE>

IPC 1-7
A43B 5/04; A43B 5/00

IPC 8 full level
A43B 5/00 (2006.01); **A43B 5/04** (2006.01); **A43B 23/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
A43B 5/0401 (2013.01)

Citation (search report)

- [YA] DE 4333503 A1 19950406 - USP MARKEING & VERTRIEBS GMBH [DE]
- [YA] WO 9603186 A1 19960208 - CRUSH SNOWBOARD PROD INC [US]
- [A] FR 2745691 A1 19970912 - SALOMON SA [FR]

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0836812 A1 19980422; EP 0836812 B1 20011219; AT E210931 T1 20020115; DE 19642743 A1 19980430; DE 19642743 C2 19990527;
DE 59705867 D1 20020131; JP H10146201 A 19980602

DOCDB simple family (application)
EP 97115758 A 19970910; AT 97115758 T 19970910; DE 19642743 A 19961016; DE 59705867 T 19970910; JP 29936897 A 19971015